
 

 

ZÁPIS  

z jednání školské komise dne 10.1.2022 
 
 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Michael 
Londesborough, Radka Plíhalová, Martin Ryneš 
 
Hosté: Jana Münzbergerová 
 
Omluveni: Marie Dvořáková, Tomáš Jelínek, 
 
Tajemník komise: Jana Burešová 
 
 
Program: 
 

1. Uvítání a představení hosta 
2. Prezentace. 
3. Různé. 

 
 
ad 1)  Předsedkyně komise paní Sýkorová přivítala Mgr. Janu Münzbergerovou, zástupkyni ředitele 
VISK a hlavní metodičku DV, které tímto předala slovo. 
  
Ad 2) Paní Münzbergerová představila možnosti dalšího vzdělávání nejen pedagogických 
pracovníků a její prezentace přešla plynule ke společné diskuzi.  
Probírali se následující oblasti: 

• Možnosti školení pro učitele (kreativně vzdělávací, osobnostně sociální pravomoce, 
kvalifikační studia). 

• Možnosti pro školní kolektivy (akreditované programy a školení „na míru“) 

• Program „ředitel naživo“ 

• Evaluace škol, formativní přístup ke vzdělávání, inkluze, začleňování dětí cizinců do kolektivu 
(semináře, META pomáhající organizace) 

• MPI, Pražský inovační institut a další platformy (MAS, …) 
 

 
ad 3) 
Radní přes školství pí. Drdová informovala: 

• o projektu DOFE (proběhlé prezentaci v ZŠ směřující na 7-9 třídu, zapojení 
p. Londesborougha), 

• o nové kolegyni na MÚ zabývající se prevencí kriminality a mládeže, spolupráci s PREV-
centrum (nízkoprahové centrum, rodinná poradna, preventivní semináře), 

• o zpětné vazbě na bilingvní třídu v ZŠ (přibude další třída) 
Člen komise p. Beran informoval o mapování škol, které uskuteční SCIO v měsíci únor na ZŠ, 
výsledky k dispozici březen/duben 2022). 
 
 
Příští schůzka komise byla dohodnuta na 3.3.2022 v 18:30 hodin opět v klubovně seniorů.  
Přizvána bude ředitelka ZŠ s vizí školy (posunut termín finalizace vize, cca 14 dní před jednáním 
bude zasláno členům komise). 
 
 
Zapisovatel: Burešová 
 
Ověřovatel: Drdová, Sýkorová 


